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Burmistrz Mieroszowa
Pan Andrzej Lipiński

Szanowny Panie Burmistrzu,

Niniejszym skłądam interpelację dotyczqcq zwĘkszenia bezpieczeństwa na drodze krajowej DK 35 w
Kowalowej,

Na wniosek Mieszkańców wsi wyrażony podczas obrad zebrania wiejskiego z września 2019 pragnę
zwrócić uwagę na problem jakim jest stan bezpieczeństwą na DK 35 w Kowalowej. Tylko we
wrześniu tego roku miały w Kowalowej miejsce 2 bardzo poważne zdarzenia drogowe.

Mimo moich wielokrotnych próśb kierowanych pod adresem różnych insĘtucji w tym do zarzqdcy
drogi jakim jest GDDKiA oraz do Komendanta Policji i Naczelnika Wydziału Drogowego nie podjęto
żadnych konlcretnych dziąłąń które mogĘby w znaczqcym stopniu poprawić sytuacje ną drodze w
Kowalowej.

Mieszkańcy potwierdzajq, że w KOWALOWEJ nie widzieli w ostatnim czasie żadnych kontroli
prędkości o jakie od lat wnioskuję podczas sesji na hórych ornawiamy bezpieczeństwo w Gminie, Do
tej pory GDDKiA odrzuciła wszystkie nasze propozycje doĘczqce nłiększenia bezpieczeństwą takie
jak oświetlenie przejść dla pieszych , ustawienie oznaczeń o kontroli prędkości czy też innych tego

Ępu rozwiqzań.

W zwiqzku z powyższym bardzo proszę o pomoc i wsparcie Mieszkańców wsi w zabiegach o podjęcie
realnych dziąłań służqcych złiększeniu bezpieczeństwa na drodze krajowej DK35 w Kowalowej.

Z góry w imieniu swoim i Mieszkańców dziękuję,

Maja Sadowy

Ewentualnq korespondencję w sprawie prosimy kierować w wersji elektronicznej i na


